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LONDERZEEL - In Londerzeel is de eerste koesterboom voor 
stilgeboren kindjes geplant. Ouders van een stilgeboren kind kun-
nen er vanaf nu een lintje in hangen ter nagedachtenis.

In oktober 2023 kreeg Londerzeel al een digitaal sterrenregister 
na een voorstel van gemeenteraadslid Sanne Eeckelers (N-VA). 
“Met dit initiatief wilden we de ouders van stilgeboren kindjes een 
hart onder de riem steken”, zegt Eeckelers. “Ouders die minder 
dan 140 dagen zwanger zijn, kunnen wettelijk gezien immers geen 
aangifte van hun kind doen doen. Maar met een sterrenregister 
brachten we daar verandering in. Naast de opstart van het ster-
renregister stelde collega Eeckelers ook voor een koesterboom 
te planten op het kerkhof ”, vult schepen van Openbaar Groen 
en Begraafplaatsen Wout Van Esbroeck (N-VA) aan. “We plan-
ten er nu eentje op het Kerkhof Beemden waar de ouders van 
de geregistreerde stilgeboren kinderen een lintje kunnen inhan-
gen. Sinds de invoering van het register nu iets meer dan een 
jaar geleden, staan er drie namen geregistreerd”, zegt schepen 
Van Esbroeck verder. “We hopen dat de wapperende linten in 
de kersenbloesem troost kunnen bieden aan iedereen die een 
dierbare komt opzoeken. De koesterboom krijgt binnenkort ook 
een serene cortenstalen wand en er wordt een gangbaar pad 
gemaakt, zodat ook rolstoelgebruikers, maar ook mensen met 
kinderwagens vlot tot bij deze nieuwe rustplek geraken. Ouders 
van een sterrenkindje worden ook uitgenodigd voor de jaarlijkse 
geboorteboomactie.” (jh)

Eerste koesterboom voor stilgeboren kindjes geplant: 
“Troost voor iedereen die een dierbare komt opzoeken”

Schepen van Begraafplaatsen Wout Van Esbroeck (N-VA) en 
gemeenteraadslid Sanne Eeckelers planten de koesterboom.

FOTO INGEZ.
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MEISE - Tijdens de herdenkingsplechtigheid van Bevrijdingsdag 
werd een nieuw oudstrijdersvlag Meise-Eversem ingewijd. De 
vlag staat symbool voor verbondenheid, dankbaarheid en res-
pect voor het verleden. Op 4 mei werd in Meise traditiegetrouw 
stilgestaan bij het einde van de Tweede Wereldoorlog. Op 8 mei 
in 1945 werd bekend dat Nazi-Duitsland zich onvoorwaardelijk 
had overgegeven, waarmee er een einde kwam aan de oorlog 
in Europa. “Zowel het gemeentebestuur als de vereniging van 
oud-strijders hechten groot belang aan deze herdenking”, ”, zegt 
burgemeester Gerda Van den Brande (N-VA). “Samen zetten ze 
zich in om de herinnering levend te houden en eer te betonen 
aan wie zich destijds heeft ingezet voor onze vrijheid. Het is 
onze plicht én onze eer om de herinnering aan deze moedige 
mannen en vrouwen levend te houden. Zij stonden op toen het 
nodig was, en dat mag nooit vergeten worden.” (jh)

Nieuwe oudstrijdersvlag ingewijd: “Symbool voor 
verbondenheid, dankbaarheid en respect voor het verleden”

Heidi Scheers stapt mee voor het Berrefonds
Op 8 augustus 2025 wandelt Heidi Scheers de 100 km van de 
Dodentocht. “Dat doe ik niet alleen voor mezelf, maar ook voor 
het Berrefonds naar aanleiding van het fietsongeval dat gebeur-
de in Malderen op 26 maart met Vince Thomas”, zegt Heidi. “Dit 
prachtige initiatief ondersteunt ouders en families die een kind 
moeten missen, met warmte, troost en verbondenheid. Elke stap 
die ik zet, draagt bij aan meer zorg en steun voor deze gezinnen. 

Daarom laat ik mij sponsoren: met jouw steun kan het Berre-
fonds blijven doen wat zo belangrijk is—er zijn voor ouders, 
broers, zussen en grootouders die een kind moeten missen. Elke 
bijdrage, groot of klein, maakt een wereld van verschil. Doneer 
en steun zo het Berrefonds.” 

à Meer info: www.berrefonds.be 
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Londerzeelse Gin Batch 1840 haalt twee keer goud op 
wereldkampioenschap in Engeland 
LONDERZEEL - Tijdens de internationale wedstrijd voor ge-
destilleerde dranken, ‘de International Spirits’, scoorden de Lon-
derzeelse ginmakers, vader Yves en zoon Kristof De Sloovere, 
twee keer goud: één keer kregen ze een gouden medaille met 
hun Batch 1840, de tweede gouden medaille kaapten ze met de 
titel van Landwinnaar voor België.

“Deze prestigieuze wedstrijd in Norwich (Verenigd Koninkrijk) 
is wereldwijd de grootste”, zegt Yves. “Verschillende gedestilleer-
de dranken worden ingezonden uit alle hoeken van de wereld 
en onderverdeeld per categorie. Na een blinde proeverij oor-
deelt een internationale vakjury op de kwaliteit van de diver-
se dranken. Als bezielers van de Batch 1840 London Dry Gin, 
zijn wij fier over ons behaalde resultaat. Het is de bevestiging 
van ons vakmanschap in het destilleren.” Samen met zijn zoon 
Kristof houdt Yves vast aan hun specifieke stijl en het voortdu-
rend streven naar kwaliteit in al hun producten. “Wij vergeten 
in het gehele proces zeker niet onze verkooppunten en horeca 
te bedanken die onze producten ondersteunen”, zegt Kristof. “In 
september 2024 haalden we met onze Barrel 1840 – ‘Roasted 
almon infused aged Rum’ een zilveren medaille tijdens de CMB 
wedstrijd. We zijn echt blij dat ons gedestilleerde dranken zo 
goed scoren. Dankzij het werk van dit gepassioneerde duo, werd 
1840 -de postcode van Londerzeel- een naam die wereldwijd 
weerklank vindt”, vult schepen van Lokale Economie Gerda

 Verhulst (N-VA) aan. “Wij zijn in Londerzeel terecht fier op dit 
meesterschap.” Maar daarmee is de kous nog niet af. Op 4 juni 
heeft in London heeft de derde ronde plaats en wordt ‘The 
World’s best gin’ officieel bekend gemaakt. Benieuwd hoe de 
Batch 1840 daar zal scoren... (jh)

à Meer info: www.1840spirits.be 

Kristof en Yves De Sloovere en schepen Gerda Verhulst (N-VA) stellen 
de Gin Batch 1840 voor, die goud haalde op het wereldkampioen-
schap. 

FOTO INGEZ.
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Nieuw CASH-punt op Gemeenteplein Wolvertem

WOLVERTEM - Er staat een gloednieuw CASH-punt op het 
Gemeenteplein van Wolvertem. Elke burger, ongeacht bij welke 
bank zij of hij een rekening heeft, kan er gebruik maken van de func-
ties geld afhalen en pincode wijzigen. De klanten van Belfius, BNP 
Paribas Fortis, Fintro, ING en KBC kunnen er ook het saldo van hun 
rekening opvragen.

 “Terwijl de samenleving almaar meer overschakelt op digitaal ban-
kieren, stelt dit initiatief zich tot doel om in het hele land een opti-
male spreiding van geldautomaten aan te houden, zodat het voor 
elke burger mogelijk blijft om vlot aan cash geld te geraken”, zegt 
woordvoerster Julie Kerremans van Batopin. “De keuze van een 
nieuwe locatie in Wolvertem is het resultaat van een zorgvuldig 
selectieproces om systematisch de meest aangewezen locatie te 

vinden. Het gaat om een voorziening met twee geldautomaten die 
ingebouwd zitten in een buitenmuur op het Gemeenteplein.” De 
geldautomaten van de nieuwe CASH-punten zijn uitgerust met 
een stembedieningssysteem dat slechtzienden begeleidt bij het 
afhalen van geld. “Concreet plugt de gebruiker zijn koptelefoon 
in de audiopoort van het toetsenbord, waarna een stem haar of 
hem doorheen de verschillende stappen van de verrichting loodst”, 
verduidelijkt Kerremans. “Het toetsenbord is in reliëf en er is ge-
bruikgemaakt van brailleschrift. Om veiligheidsredenen verduistert 
het scherm zodra iemand op het toestel een koptelefoon aansluit. 
Het toetsenbord kan ook bediend worden vanuit een rolstoel. De 
CASH-punten beschikken 24 uur op 24 en 7 dagen op 7 over 
cameratoezicht. Bij verdachte gebeurtenissen treedt een alarm met 
sirene in werking.” (jh)

FOTO JH

Het schepencollege testte meteen het 
nieuwe CASH-punt uit.
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Laat je verwennen, dicht bij huis!

Thermae Grimbergen
Wolvertemsesteenweg 74

1850 Grimbergen
02 270 81 96

www.thermae.com
FOTO’S INGEZ. 

In het hart van Grimbergen, in de schaduw van de prachtige basiliek, ligt al bijna 30 jaar een verborgen parel waar rust, schoonheid 
en ontspanning elkaar vinden: Thermae Grimbergen. Wat ooit begon als een klein kuuroord groeide uit tot een vaste waarde in de 
regio, waar je terecht kan voor allerlei vormen van ontspanning én waar de nadruk ligt op een persoonlijke aanpak.

Meer dan sauna alleen
Wie Thermae Grimbergen hoort, denkt wellicht meteen aan de 
sauna’s, jacuzzi’s en zwembaden, maar wist je dat je er ook 
naartoe kan voor een zalige schoonheidsbehandeling?

Je kan er in het schoonheidssalon genieten van allerlei gelaats- 
en lichaamsverzorgingen, want even een momentje voor jezelf 
nemen, maakt een wereld van verschil! Je hoeft een behan-
deling niet noodzakelijk te combineren met een dagje sauna, 
je kan ook langskomen in het schoonheidsinstituut om je in 
de watten te laten leggen en daarna weer naar huis. Een kort 
wellnessmomentje dus.

Nieuwste hype: HydraFacial Deluxe
Elke huid is anders, daarom is het aanbod aan gelaatsverzorgingen 
zeer divers bij Thermae Grimbergen. Je vindt er ook de Beauty 
Clinic, een gamma van anti-aging behandelingen met professione-
le toestellen. De nieuwste hype is HydraFacial Deluxe, een revo-
lutionaire verzorging die je huid intens reinigt en een spectaculaire 
glow geeft! Je ziet onmiddellijk resultaat en wat ons onderscheidt 
van de rest, is niet alleen de scherpe prijs, maar ook het feit dat 
we niet alleen je gelaat, maar ook je hals en decolleté verzorgen. 

Bovendien werken we tijdens de behandeling niet uitsluitend met 
het toestel, maar vullen we dat aan met een gelaatsmasker en een 
ontspannende gelaatsmassage én sluiten we af met een dagcrè-
me. Een verzorging met alles erop en eraan dus!

Heb je last van droge lijntjes, onzuiverheden of een gevoelige 
huid? Dan is deze HydraFacial Deluxe beslist iets voor jou. Bij 
ons ben je in handen van een ervaren schoonheidsspecialiste die 
aandacht heeft voor jouw wensen. Heb je zin om het zelf eens te 
proberen? Neem een kijkje op onze site of reserveer een gratis 
infosessie. Dan luistert één van onze schoonheidsspecialistes naar 
al je vragen en stelt je geheel vrijblijvend een behandelplan op 
maat voor.

Zien we jou binnenkort in ons groene saunaparadijs? Of wil 
je iemand anders laten kennismaken met onze prachtige 
wellnessoase? Surf naar www.thermae.com, ontdek er ons 
uitgebreide aanbod en maak je keuze!
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LONDERZEEL - De boerenmarkten in Londerzeel bestaan 
dit jaar tien jaar en dat wordt gevierd met enkele feestelijke 
edities verspreid over de deelgemeenten op zaterdagen 24 mei 
(Gildenhuis, Malderen), 14 juni (Heldenplein, Londerzeel) en 4 
oktober (Londerzeel-Sint-Jozef). Nieuw dit jaar : ook inwoners 
met een eigen moestuin of overschotten uit hun tuin kunnen 
een standje krijgen op de boerenmarkt. “Zo brengen we niet 
alleen de lokale boeren, maar ook de buurtbewoners samen 
achter het kraam”, zegt schepen van Omgeving Greet Ilegems 
(N-VA). “We merken dat steeds meer inwoners bewust bezig 
zijn met hun tuin en voedselproductie. Met deze open oproep 
willen we hen actief betrekken bij de Boerenmarkt. Het maakt 
de korte keten nog persoonlijker en versterkt de verbonden-
heid in onze gemeente. Via het initiatief ‘Recht uit je tuin!’ kunnen 
inwoners verse overschotten rechtstreeks verkopen aan bezoe-
kers van de boerenmarkt. Het is een kans om voedselverspilling 
tegen te gaan en tegelijk mensen uit je buurt te ontmoeten. In-
schrijven kan via het forum op de website van Londerzeel. Naast 
de traditionele kraampjes, zal er ook nog iets extra te beleven 
zijn op de boerenmarkt. “In Londerzeel kan je tijdens de boeren-
markt op 14 juni een gratis ritje maken met een huifkar”, gaat de 
schepen verder. “De boerenmarkten blijven zo niet alleen een 
plek voor verse producten, maar ook een ontmoetingsplek waar 
duurzaamheid, lokale productie en gemeenschapszin centraal

staan. Op zaterdag 4 oktober vindt er tijdens de boerenmarkt 
in Londerzeel Sint-Jozef een workshop lactofermentatie plaats.” 
(jh)

Feestelijke boerenmarkten met een nieuw concept: “Ook in-
woners kunnen overschotten uit hun moestuin aanbieden” 

FOTO’s INGEZ. 

We willen inwoners actief betrekken bij de boerenmarkten”, zegt 
schepen Greet Ilegems.
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Bende duivendieven opgerold: Willy (89) is in de wolken nu 
zijn prijsduif ‘King Marseille’ terug is, “Ik ga er terug mee kweken, 
ze zit nu op een geheime plaats”

LONDERZEEL - Willy Verbruggen (89) uit de Meerstraat in 
Londerzeel zat in een zware emotionele dip toen hij vorig jaar 
twee keer het slachtoffer werd van duivendieven. Tientallen dui-
ven zijn toen gestolen, waaronder zijn prijsduif King Marseille. De 
dievenbende is opgerold en nu heeft hij alvast King Marseille te-
rug, dankzij unieke kenmerken die identificatie mogelijk maakten.

Wat een duivenjaar was 2024 voor Willy Verbruggen (89). In ne-
gatieve zin dan. De kranige duivenmelker op leeftijd werd in de 
zomer en het najaar twee keer slachtoffer van duivendieven. Die 
stalen tientallen duiven, waaronder prijsduiven én zijn King Mar-
seille. “Dat is een heel bijzondere duif ”, zegt Willy. “Ik werd er 
nationaal kampioen mee op de vlucht van Marseille. De dieven 
waren duidelijk op zoek naar mijn King Marseille, want ze stalen 
toen vier duiven met dezelfde kleur als mijn King Marseille. Ik zat 
echt in de put. Ik was na die twee diefstallen al mijn prijsduiven 
kwijt. Ik moest dus helemaal opnieuw beginnen.” Enkele weken 
geleden kreeg Willy goed nieuws. “De dievenbende is opgerold 
en er zijn een honderdtal duiven terug gevonden”, zegt Willy. “Ik 
kon dankzij een foto in duivenmiddens over de teruggevonden 
duiven mijn King Marseille herkennen. Die is zo uniek: op de vleu-
gel is een zwarte streep op de negende slagpin en mijn King Mar-
seille heeft een specifiek wit vlekje op het hoofd. Ik heb ze nu 
terug. Toen ik thuiskwam, liet ik de duif los en ze vloog direct terug 
naar haar hok. Eindelijk: na een half jaar is ze terug thuis.” Opnieuw 
mee spelen, kan Willy naar eigen zeggen niet. “Alle ringen van die 
duiven zijn door de dieven verwijderd”, zucht hij. “Die ringen zijn 
uniek door het jaartal en zeven cijfers. Zonder ring is een duif 
waardeloos in het officiële circuit. Maar ik kan wel nog met mijn 

King Marseille kweken en mijn duiven opnieuw veredelen. Wie 
weet kunnen de nazaten ooit nog een prijs binnenhalen. Ik ben 
op leeftijd en mijn duiven zijn mijn enige verzetje. Ik leef er werke-
lijk voor. Deelnemen aan vluchten, kan nog niet, omdat ik al mijn 
vliegduiven kwijt ben en het duurt ook lang voordat een duif kan 
meevliegen met wedstrijden.” 

Willy heeft inmiddels zijn duiventil extra beveiligd. “Ik leef wel 
constant met de vrees dat de dieven zullen terugkomen”, vertelt 
Willy. “Er zijn wel een hele reeks veiligheidsmaatregelen genomen, 
waar ik geen details over geef. Al heeft dat ook wel nadelen. Als 
een kat de verlichting soms doet aanspringen ’s nachts, dan ben 
ik wel bang dat het opnieuw prijs is en ik opnieuw ongewenst 
bezoek over de vloer heb. Maar wees gerust: mijn King Marseille 
zit nu op een geheime plaats en werkt aan nazaten die mij hopelijk 
terug in de race brengen. Het is het lichtpuntje in mijn leven. Ik 
heb niks anders meer dan mijn duiven.” 

De dievenbende die is opgerold, had handlangers in Roemenië. 
In totaal zijn een honderdtal duiven in beslag genomen die nu in 
hokken zitten van de Koninklijke Belgische Duivenliefhebbersbond 
(KBDB), in de hoop dat ze geïdentificeerd kunnen worden door 
de rechtmatige eigenaars. Willy hoopt dat ook 35 van zijn andere 
duiven terug zullen komen. “Al is die identificatie niet evident in 
de groep van alle in beslag genomen duiven van de dievenbende”, 
weet Willy. “Weet je wat: als ze het niet weten: dat ze de duiven 
laten vliegen, dan komen ze vanzelf terug thuis. Al weet ik natuur-
lijk niet hoe goed ze verzorgd zijn tijdens al die maanden dat ze 
door de dievenbende van huis waren.” (jh)

Willy met één van zijn duiven: “Neen, mijn King Marseille gaat niet op de foto, die zit op een geheime plaats.” 

FOTO JH 
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Pop-up zomerbar Zanzibar ondersteunt lokale handel en 
opent de deuren tot eind augustus

LONDERZEEL - Zomerbar Zanzibar verhuist deze zomer 
naar de Londerzeelse bedrijvenzone Noord. De organisatoren 
huren het terrein van 16 mei tot 30 augustus 2025. Burgemeester 
Nadia Sminate (N-VA) is tevreden met de komst van de popu-
laire pop-up bar. “Dankzij goede afspraken wordt dit een win-win 
voor onze gemeente”, klinkt het.

Zanzibar kreeg van het gemeentebestuur van Londerzeel een 
evenementenvergunning voor de tijdelijke uitbating van de bar 
op het grote grasterrein van Culligan langs de Weverstraat. “In 
goed overleg met onze partners Ondernemers Groep Londer-
zeel (OGL) en UNIZO en met Zanzibar hebben we afspraken 
gemaakt die onze lokale economie ondersteunen”, zegt burge-
meester Nadia Sminate (N-VA).

“Bestellingen van drank en catering zullen de uitbaters plaatsen bij 
onze plaatselijke handelaars en 150 -bij voorkeur Londerzeelse- 
jobstudenten mogen de handen uit de mouwen steken. Onder 
de bezoekers worden Londerzeelse Kadobonnen verloot. Han-
delaars zullen ook kunnen adverteren op de LED-borden van 
Zanzibar.” In het verleden kreeg Zanzibar tegenwind van lokale 
horecazaken, maar daar is ook in Londerzeel aan gedacht. “Om 
een gelijk speelveld te creëren met onze horecazaken, hebben we 
in de gemeenteraad een nieuw belastingreglement op tijdelijke 
horecagelegenheden goedgekeurd”, zegt schepen van Lokale Eco-
nomie Gerda Verhulst (N-VA). “Daarmee kunnen we de exploita-

tie van Zanzibar belasten op basis van de ingenomen oppervlakte. 
Zanzibar betaalt op basis daarvan 8.000 euro, geld dat we zullen 
laten terugstromen naar onze werking rond lokale economie. Het 
is dus geen belasting om de begroting op te smukken maar een 
werkelijke injectie voor onze lokale handelaars.”

“Weinig hinder”
Ook Sander De Proost, één van de vier organisatoren van Zan-
zibar, is zeer tevreden over de samenwerking met de gemeente 
Londerzeel. “Op deze locatie, in een industrieterrein, tussen hoge 
gebouwen en vlakbij de A12 zijn we ervan overtuigd dat onze bar 
weinig hinder zal veroorzaken”, vertelt Sander. “Uiteraard zullen 
we ook de wettelijke geluidsnormen respecteren door het maxi-
maal aantal decibels permanent te monitoren. Onze zomerbar is 
ook geëvolueerd van een concept dat meer aanleunt bij het dis-
cotheekgebeuren naar een rustigere loungebar, waardoor we ook 
verwachten dat de hinder tot een minimum zal beperkt worden.”
Zanzibar opent vanaf 16 mei 2025 telkens op donderdag, vrijdag 
en zaterdag vanaf 18 uur. Op donderdag sluit de bar om mid-
dernacht, op vrijdag en zaterdag om 1 uur. Zondag is het publiek 
welkom van 13 uur tot 20 uur.  (jh)

à Alle info kan je vinden op de Facebookpagina 
‘Pop Up Zanzibar’ of via www.popupzanzibar.be 

De zaakvoerders van Zanzibar Ondernemers Groep Londerzeel (OGL), Unizo en het gemeentebestuur maakten afspraken over de uitbating 
van de pop-up-bar om de lokale handelaars te ondersteunen. — © if

FOTO INGEZ.
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Protest aan gemeentehuis Grimbergen : 
“Rode lijn voor Gaza”

De lokale groep van 11.11.11 
voerde net voor de gemeenteraad 
actie aan het gemeentehuis. 

REGIO - Donderdagavond 22 mei 
heeft het 11.11.11.-comité van Grimber-
gen een symbolische actie gevoerd aan 
het gemeentehuis van Grimbergen net 
voor de aanvang van de gemeenteraad. 
Het comité vraagt om ook lokaal actie 
te ondernemen tegen de gruwel in Gaza.

“Met het 11.11.11.- comité van Grim-
bergen proberen we ons al vele jaren 
in te zetten voor een betere wereld”, 
zegt Katrien Van Zeebroeck van het 
comité. “De situatie in Gaza doet ons 
met verstomming slaan. Daarom slui-
ten wij ons aan bij de nationale oproep 
van 11.11.11. om druk te zetten op de 
Belgische politiek. Deze actie sluit aan bij 
de nationale oproep van 11.11.11 om 
de gruwel in Gaza een halt toe te roe-
pen en op te komen voor vrede, men-
senrechten en gerechtigheid. Met rode 
linten, spandoeken en een symbolische 
lijn door het hart van Grimbergen wil-
len de deelnemers duidelijk maken dat 
de grens is bereikt. Er is dringend nood 
aan een staakt-het-vuren, ongehinderde 
humanitaire hulp en internationale druk 
voor een duurzame oplossing. De actie 
wil een krachtig signaal sturen naar de 
Belgische beleidsmakers: zwijgen is geen 
optie meer. De verwoestende situatie 
in Gaza, met duizenden burgerslacht-
offers en een ontwrichte samenleving, 
kan niet langer genegeerd worden. Ook 
vanuit de lokale politiek kan een verschil 
gemaakt worden”, zegt vrijwilliger Karel 
De Backer van 11.11.11. “Door zich uit 
te spreken tegen deze gruwel, door druk 
te zetten op de nationale politici en van 
hen te eisen dat ze op Europees niveau 
actie ondernemen.” (jh)
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Natuurpunt verzet zich tegen festival Voodoo Village: 
“Dit hoort niet thuis in beschermd natuurgebied”
REGIO - Natuurpunt uit zijn ernstige bezorgdheid over het jaar-
lijkse technofestival Voodoo Village, dat sinds 2017 georganiseerd 
wordt in Humbeek (Grimbergen). “Het evenement vindt elk jaar 
plaats in september in en naast het Europees beschermde Na-
tura 2000-gebied ’s Gravenbos, wat haaks staat op de wettelijke 
beschermingsstatus van dit kwetsbare ecosysteem”, stelt Natuur-
punt. Organisator Maxim De Kegel onderstreept dat alles gebeurt 
in overleg en met goedkeuring van de bevoegde overheidsdien-
sten.
“Waar het festival begon als een kleinschalig evenement met 
4.000 bezoekers, is het uitgegroeid tot een tweedaags festival met 
30.000 aanwezigen en met de wens om naar 60.000 festivalgan-
gers te evolueren”, stelt Tom Ameye van Natuurpunt Grimbergen. 
“Deze schaalvergroting overstijgt al sinds 2022 de draagkracht van 
het gebied. Het ’s Gravenbos is een cruciaal leefgebied voor on-
der meer vleermuizen, spechten en zeldzame vegetatie.”
“Vooral in september – net voor de winterslaap van vleermuizen 
– zijn rust en duisternis essentieel. Hoewel het Agentschap Na-
tuur en Bos (ANB) milderende maatregelen oplegt, blijken deze in 
de praktijk onvoldoende effectief. Bovendien worden ze vaak niet 
nageleefd: overmatige verlichting, betreding van boswegen, roken 
in het bos en parkeren in Natura 2000-gebied zijn voorbeelden 
van vastgestelde overtredingen.”

 (Lees verder pag. 15)

Het Voodoo-festival lokt elk jaar duizenden bezoekers. Natuurpunt wil 
dat het festival verhuist naar een andere locatie.         

FOTO INGEZ.
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“Festivals zijn waardevolle 
cultuurmomenten, maar moeten 
plaatsvinden op een geschikte locatie” 

(Vervolg van pag. 14)
Tom Ameye van Natuurpunt Grimbergen en Ivan Vanhaecht van 
Natuurpunt Regio Noord-West Brabant betreuren ook dat het 
gemeentebestuur van Grimbergen al enkele jaren een principi-
eel akkoord geeft voor het festival, vaak nog voor overleg heeft 
plaatsgevonden met bevoegde instanties zoals het ANB of de 
milieuraad. “Hierdoor ontstaat een besluitvorming waarin ver-
antwoordelijkheden worden doorgeschoven naar elkaar en de 
natuur de dupe is”, zegt Vanhaecht. “We zijn niet tegen festivals.”
“Integendeel: festivals zijn waardevolle cultuurmomenten, maar 
moeten plaatsvinden op een locatie die daarvoor geschikt is. Ge-
zien de uitbreiding ambities van de organisatoren -meer dagen, 
podia en bezoekers, inclusief camping- roept Natuurpunt lokale 
en provinciale overheden op om actief mee te zoeken naar een 
alternatieve locatie die wél verenigbaar is met de natuur. Dat kan 
waarschijnlijk zelfs binnen de gemeentegrenzen. Zo kunnen re-
creatie en natuurbehoud hand in hand blijven gaan – met respect 
voor Europese regelgeving én het lokale ecosysteem.” 
Voor burgemeester Bart Laeremans (Vernieuwing) kan er geen 
uitbreiding zijn naar twee weekends. “Het klopt wel dat vrijdag 
er is bijgekomen, maar een verdere uitbreiding is wat mij betreft 
niet aan de orde”, zegt de burgemeester. “Je moet het festival ook 
bekijken als een bron van inkomsten voor de eigenaars van het 
beschermde kasteel.”

“Die zoeken middelen om het te restaureren. Het kasteel vergt 
ook enorm veel onderhoud. Alles is zo gelinkt. Momenteel loopt 
er een openbaar onderzoek voor een Ruimtelijk Uitvoeringsplan 
(RUP) voor het gebied. Dat gaat niet alleen over de site van het 
kasteel, maar ook over omliggende zonevreemde sites waar de 
gemeente oplossingen voor wil.” Organisator Maxim Dekegel van 
Voodoo Village beklemtoont dat de organisatie zelf geen uitbrei-
ding van het festival wenst. “We zijn blij met de drie dagen die er 
nu zijn”, zegt Dekegel. “Alle activiteiten van Voodoo Village zijn in 
overleg én met goedkeuring van de bevoegde instanties zoals het 
Agentschap Natuur en Bos (ANB).”
“Er is ook altijd een evaluatie en we doen alle nodige stappen 
om het festival in overeenstemming met de regelgeving te laten 
plaatsvinden. Er is ook geen blijvende impact op het gebied  vast-
gesteld na het festival.” De tiende editie van het elektronische 
boetiekfestival Voodoo Village vindt dit jaar plaats op 12, 13 en 14 
september in het kasteeldomein van Humbeek. (jh)

à Info: www.voodoovillage.be 
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Mooiste duiven vallen in de prijzen tijdens Erfgoeddag

ROSSEM - Tijdens Erfgoeddag stond Rossem in het teken van 
de duivensport. In de parochiezaal was een tentoonstelling op-
gesteld en er was de verkiezing van de mooiste duif. De prijzen 
werden uitgereikt door schepen van Cultuur en Erfgoed Ella De 
Neve (LB+). De eerste prijs voor de mooiste duif en duivin ging 
naar Filip Van Hecke. Het zilver was voor Raf Van Acoleyen voor 
het mooiste jong en Godfried Van Den Houte kreeg de derde 
prijs. In totaal namen veertien duivenmelkers uit Meise en de 
regio deel, elk met drie duiven. De drijvende kracht achter het 
evenement was Bert Brouwers, een gepassioneerd duivenmel-

ker die de traditie al meer dan twintig jaar in ere houdt. “De 
passie zit bij ons in de familie,” vertelt hij. “Ik heb de duiven over-
genomen van mijn vader en grootvader. Momenteel heb ik meer 
dan 100 duiven en speel ik vooral op de lange afstandsvluchten.” 
Bert is bijzonder trots op zijn zevende plaats op nationaal niveau 
bij de Gouden Duif-competitie in 2021. Ook bijzonder was de 
aanwezigheid van Marcel Belgrado, oud-burgemeester van Mei-
se (92 jaar), die zijn vijf ‘diamantduifjes’ tentoonstelde. Zijn passie 
voor duiven begon op zijn 25ste en leeft voort in de prachtige 
volière in zijn tuin. (jh)

Spaghettifestijn spijst kampkas van Chiro Meise 
MEISE - “Het was opnieuw een geslaagd spaghettifes-
tijn,” glunderen hoofdleiders Simon Lambrecht (22) en 
Killiam De Cuyper (21). “Ons spaghettifestijn lokt elk 
jaar veel volk, wat goed is voor de kampkas. Zo gaan 
we deze zomer naar Orval, bijna 200 km ver. De oudste 
leden gaan met de fiets in twee of meer dagen.” (jh)

FOTO JH

FOTO INGEZ.
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Politie op patrouille in Wolvertem: “Rijbewijs van vrachtwagen-
bestuurder die aan het bellen was ingetrokken, en bromfietser 
geboeid afgevoerd”
WOLVERTEM / LONDERZEEL - Een patrouille van de 
interventiedienst van de lokale politiezone Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel, Meise (KLM) heeft vorige maand in één dag twee  
bestuurders die een echt gevaar op de weg waren, op kant gezet.
“Op de Merchtemsesteenweg werd onze ploeg reeds geconfron-
teerd met een vrachtwagenbestuurder die het niet zo nauw nam 
met de regels”, meldt de zone KLM. “De bestuurder besteedde 
meer aandacht aan zijn gsm toestel dan aan het besturen van zijn 
tonnen wegende voertuig. Na het voertuig af te leiden naar een 
rustige controleplaats en contactname met de parketmagistraat, 
werd zijn rijbewijs meteen voor 15 dagen ingetrokken. Tijd genoeg 
om na te denken over prioriteiten achter het stuur.” Amper op-
nieuw vertrokken, werd de ploeg geconfronteerd met een brom-
fietser zonder helm. “Alsof dat nog niet genoeg was, slingerde hij 
vrolijk over de rijbaan alsof hij op een dansvloer stond”, laat de 
zone weten. “De helm bleek hij “per ongeluk” vergeten te zijn. 
Na verdere controle bleek hij ook nog drugs bij zich te hebben. 
Toen we die in beslag namen, begon de bestuurder zich flink te 
verzetten naar onze collega’s toe. Gelukkig kennen we onze aan-
geleerde technieken en zat hij al snel geboeid in de combi en was 
zijn bromfietsavontuur ten einde.” De zone KLM meldt ook nog 
dat aan het hoofdkantoor in Londerzeel een wagen in beslag 

is genomen. “Een bestuurder die zich aanbood voor verhoor over 
verkeersinbreuken op het hoofdkantoor in Londerzeel, bleek een 
levenslang rijverbod te hebben”, meldt de zone. “Hij was dood-
leuk met de wagen naar de politiepost gereden. Het voertuig 
werd onmiddellijk geïmmobiliseerd en getakeld. De man kon te 
voet terug naar huis.  (jh)

FOTO PZ KLM

De politie zette ook een vrachtwagenbestuurder aan de kant.

Wissel in gemeenteraad in N-VA-fractie
MEISE - Viviane Stevens uit Eversem (Tussenveld) legt de eed 
af als gemeenteraadslid voor N-VA Meise-Wolvertem. Ze volgt 
Griet Van den Brande op en zal N-VA vertegenwoordigen in de 
gemeenteraad van Meise. Viviane Stevens bouwde in haar profes-
sioneel leven een sterke reputatie op als personeelsdirecteur. “Nu 
ze haar carrière heeft afgerond, wil ze zich voluit engageren voor 
de gemeente”, zegt N-VA-afdelingsvoorzitter Ilse Spooren. 

“Ze is al enkele jaren lid van het Bijzonder Comité voor de So-
ciale Dienst (BCSD), waar ze de klemtoon legt op de integratie 
van nieuwkomers. Ze staat gekend om haar poëtische posts op 
sociale media over het Velaertbos, waar ze veel op wandel gaat. 
Ze is  een echte natuurliefhebster. Met de komst van Stevens ver-
sterkt N-VA Meise-Wolvertem haar lokale verankering met een 
geëngageerde stem uit Eversem. Ze is een vrouw met (Vlaamse) 
pit, verstand en inzet.” (jh)
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Merchtem gaat strijd aan tegen overstromingen: 
“Hier kunnen we 1,4 miljoen liter water bufferen”
REGIO - Het gemeentebestuur van Merchtem gaat de strijd aan 
tegen wateroverlast en is daarom begonnen met de aanleg van 
een groot bufferbekken achter de kerk en het kerkhof in Hamme. 
De gemeente krijgt daarvoor de steun van de Vlaamse overheid 
en de provincie Vlaams-Brabant. “We hopen met deze erosiepoel 
modderstromen tegen te houden tijdens hevige regenval.”

“Tijdens de vorige legislatuur hebben we verschillende keren 
te maken gehad met hevige stortbuien, die resulteerden in af-
stromend water en modder van velden die hogerop in Hamme 
zijn gelegen”, zegt schepen van Openbare Werken Steven Elpers 
(LVB). “Die modderstroom kwam dan terecht op de Lindestraat. 
We hebben eerst geprobeerd om de ietwat holle veldweg waar-
langs het water stroomde, af te boorden, waardoor het water 
langs één kant kon wegstromen. Maar die oplossing bleek niet 
voldoende te zijn: de modderstroom bleef op de Lindestraat aan 
de kerk in Hamme terechtkomen.” Daarom maakte de gemeente 
plannen om een erosiepoel aan te leggen achter het kerkhof en 
de kerk in Hamme. “We kochten het landbouwperceel van 65 are 
achter de kerk in Hamme voor zo’n 70.000 euro”, legt de schepen 
uit. “Daarenboven investeren we 165.000 euro in graafwerken en 
de aanleg van de erosiepoel. In totaal gaat het dus om een in-
vestering van 235.000 euro. De Vlaamse overheid subsidieert de 
aanleg voor 75 procent, de provincie Vlaams-Brabant gaf nog eens 
15.000 euro subsidie.” Inmiddels zijn de grote grondwerken voor 
de erosiepoel gestart. “Er komt ook een dam aan zijde van het 
kerkhof en de kerk om te vermijden dat het water en modder 
daar zouden terechtkomen”, vertelt Elpers verder. “Bij hevige re-
genval of stortbuien, zal de holle veldweg dienst doen als afwate-
ringskanaal richting erosiepoel. 

Die erosiepoel kan 1,4 miljoen liter water bufferen, waardoor we 
hopen dat de modderstroom daar langzaam bezinkt en niet op 
straat terecht komt”, besluit de schepen. “De graafwerken zullen 
zo’n twee maanden duren. We hopen tegen de zomervakantie de 
erosiepoel in gebruik te kunnen nemen.” (hg)

Schepen van Openbare Werken Steven Elpers (LVB) bij de werken 
voor de aanleg van de erosiepoel. 

FOTO JH
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Karttalent Matiaz (13) imponeert met sterke podiumplaats: 
“Mijn doel is om Belgisch kampioen te worden”

LONDERZEEL / MARIEMBOURG -  Karttalent Matiaz 
Vereeken (13) uit Londerzeel pakte de tweede plaats in de finale 
van het BMC-kampioenschap in Mariembourg in Namen. Daar-
mee heeft Matiaz bewezen dat hij dit seizoen een serieuze kans-
hebber is voor de Belgische titel.

De dertienjarige Matiaz Vereeken uit Londerzeel snelde tijdens 
de eerste ronde van het BMC-kampioenschap, tevens geldend 
voor de BeNeFit League, naar een welverdiende podiumplaats 
in de Rotax Max Minimax-klasse. “Ik ben blij met mijn tweede 
plaats”, was zijn logische reactie. “Dit is mijn eerste echte volledige 
seizoen. Hiervoor heb ik alleen een paar races gereden om af te 
tasten. Ik had wel verwacht dat ik in de top vijf kon eindigen. De 
mindset was goed. Het was eerst zoeken naar de juiste afstelling 
van de kart op het circuit. Daarna ging het in stijgende lijn. 

De snelheid vertaalde zich in de kwalificatie naar de derde start-
positie.” Van daaruit toonde Matiaz zijn racekwaliteiten door eerst 
in de manche op te schuiven naar de tweede plek. Nog mooier 
werd het in de prefinale, waar hij zelfs als winnaar werd afgevlagd, 
om uiteindelijk alsnog tweede te worden. “In de prefinale was 
het verschil met Jeff Verbeke slechts 0,0001 seconde”, zegt Matiaz. 
“We reden naast elkaar over de finish. Op het finishblad stond 
eerst dat ik gewonnen had, maar later bleek dat Jeff net iets sneller 
was. Het technische circuit van Mariembourg ligt me wel.” De weg 
naar de kartsport was relatief kort voor Matiaz. “De eerste keer 
dat ik in een kart zat, was in een huurkart, in de kerstperiode”, 
weet de tiener. “De eerste keer in een wedstrijdkart was op mijn 
verjaardag op het circuit van Genk. Dat was toen ik tien was, nu 
drie jaar geleden. 

Ik ben voor het eerst in een buitenkart gaan racen op mijn ver-
jaardag op 28 december.” Wat Matiaz’ prestaties extra bijzonder 
maakt, is dat hij niet met een professioneel team rijdt. “We heb-
ben een eigen team met mijn vader en mijn twee ooms. Dat is 
heel leuk, met de familie op pad gaan om te racen. We doen 
alles zelf: motorisch, technisch,... We besteden niets uit”, zegt vader 
Andy trots. “

We zijn redelijk onervaren in de sport begonnen, terwijl hier al-
lemaal professionals rondlopen in grote teams die precies weten 
wat ze moeten doen. Wij moeten het allemaal leren.” Voor dit 
seizoen heeft Matiaz zijn doelen duidelijk voor ogen. “Mijn doel 
is Belgisch kampioen te worden, en misschien een podiumplek in 
de BNL.” Dat Matiaz niet onderdoet voor de concurrentie, heeft 
hij in Mariembourg alvast bewezen. Met het oog op de toekomst 
ziet hij een route van de Junior-, via de Senior- naar de DD2-klas-
se. “Maar eerst maar even een paar titels winnen en zien waar het 
schip strandt”, besluit hij. (jh)

Karttalent Matiaz, op de foto 
met oom Kevin, oom Davy en 
vader Andy, is trots op zijn twee-
de plaats in het BMC-kampi-
oenschap in het Waalse Ma-
riembourg.

FOTO INGEZ.
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Damien wint wedstrijd Paasactie Unizo Meise-Wolvertem 
MEISE / WOLVERTEM - Damien 
Brasseur uit Opwijk heeft de Paasactie 
van Unizo Meise-Wolvertem gewonnen. 
Hij kreeg een reischeque van 500 euro. 
Aan de Paasactie namen zo’n 30-tal lokale 
handelaars deel. Elke aankoop gaf recht op 
een lotje waaruit dan de hoofdprijs werd 
getrokken. Het winnende lot was afkom-
stig van een aankoop bij Bloemen Rob-
berechts. Unizo organiseert overigens op 
vrijdag 20 juni vanaf 18 uur in het centrum 
van Wolvertem de gekende avondmarkt. 
(jh)

Gemeente kan nu ook flexijobbers inzetten: 
“Enkel tijdens piekmomenten”
Meise - De gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn van Meise hebben een agendapunt goedgekeurd waardoor het 
in de toekomst mogelijk wordt om flexijobbers aan te stellen binnen het gemeentebestuur van Meise. Dit zou een tijdelijke oplossing 
kunnen zijn voor jobs als redder of in het woonzorgcentrum, waar de personeelsnoden hoog zijn.

“Dankzij een uitbreiding in de federale wetgeving kunnen lokale besturen nu onder bepaalde voorwaarden flexijobbers inzetten”, zegt 
burgemeester Gerda Van den Brande (N-VA). “Voor lokale besturen zijn de mogelijkheden nog beperkt: flexijobs kunnen enkel ingezet 
worden als redder of in niet-zorgfuncties binnen het woonzorgcentrum.

 Er is geen intentie om vaste 
jobs te vervangen door flexi-
jobs. De flexijobbers worden 
enkel ingezet wanneer tijdelijke 
en bijkomende werkkrachten 
noodzakelijk zijn, bijvoorbeeld 
om piekmomenten en tijdelijke 
personeelsnoden op te vangen. 
Met deze regeling creëren we 
extra flexibiliteit om piekmo-
menten op te vangen zonder 
vaste jobs in gevaar te brengen. 
Onze dienstverlening blijft ge-
garandeerd.” Om in aanmerking 
te komen voor een flexijob bij 
het lokaal bestuur Meise, moet 
de kandidaat gepensioneerd 
zijn of minstens vier vijfde wer-
ken. “Bovendien is het niet toe-
gestaan om als flexijobber bij de 
eigen werkgever aan de slag te 
gaan”, legt de burgemeester uit. 
“Wanneer lokaal bestuur Meise 
in de toekomst flexijobbers wil 
inschakelen, zal er een oproep 
gebeuren via de verschillende 
communicatiekanalen.” (jh)
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Randy (27) doet unieke 
vondst op Vliegveld 
Grimbergen: “We brengen 
het identificatieplaatje van 
soldaat Johnny terug naar zijn 
familie in de VS”

Afgelopen maand stuitte ik op een opmerkelijke ontdekking op het voormalige ter-
rein van ‘Camp White Tie’ in Grimbergen — het Amerikaanse kamp waar tegen het 
einde van de Tweede Wereldoorlog meer dan 11.000 soldaten verbleven”, zegt Randy. 
“Het begon met de vondst op de terreinen van het vliegveld van een volledig intacte 
Amerikaanse schoen. Terwijl ik deze voorzichtig uitgroef, ontdekte ik iets bijzonders 
eronder : een dogtag. Het identiteitsplaatje bleek nog intact.” En daar bleef het niet 
bij. “Naast de schoen en de dogtag vond ik ook een Gillette scheermesje, medisch 
materiaal en een magazijn van een M1 Carbine-geweer”, gaat Randy verder. “Dit zijn 
stuk voor stuk tastbare herinneringen aan een tijd waarin het terrein werd bevolkt 
door Amerikaanse soldaten. Dankzij de onvermoeibare hulp van Sherry Hancock 
slaagde ik erin om snel de familie van de soldaat in kwestie op te sporen. De dogtag 
bleek toebehoord te hebben aan Johnny L. Runions, een soldaat uit de legendarische 
Second Infantry Division ‘Indianhead’, afkomstig uit de staat Washington in het wes-
ten van de Verenigde Staten. Helaas overleed Johnny al in 1969. Toch slaagde Sherry 
Hancock erin om zijn familie op te sporen.” Randy bleef niet bij de pakken zitten en 
contacteerde de familie. “We hadden een bijzonder emotionele videocall, waarbij een 
groot deel van de familie van Johnny L. Runions aanwezig was”, zegt Randy. “Het werd 
een gesprek vol herinneringen en verhalen. In de loop van volgend jaar zullen ik en 
mijn vriendin Alessia de familie in levenden lijve ontmoeten in de buurt van Seattle 
in de staat Washington   om de dogtag terug te geven aan de familie. Het zal een 
symbolische hereniging van verleden en heden worden.” (jh)

REGIO - Nadat Randy Buelens (27) samen met Frans Van Humbeek een nieuw boek schreef over de geschiedenis van het 
Vliegveld van Grimbergen, blijft de jonge Strombekenaar gepassioneerd door zijn vondsten op het vliegveld, waar 80 jaar geleden 
duizenden Amerikaanse soldaten verbleven. Nu vond hij tastbare herinneringen van soldaat Johnny L. Runions en hij legde contact 
met de familie. 
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KAPELLE-OP-DEN-BOS / LONDERZEEL / MEISE - Tijdens een verkeers- 
en BOB-controle op alcohol en drugs achter het stuur in een weekend vorige maand in 
de zone Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel, Meise (KLM) zijn er liefst 17 rijbewijzen inge-
trokken wegens rijden onder invloed. Daarnaast zijn vijf opgedreven bromfietsen en steps 
in beslag genomen, zo meldt de zone KLM. “Er waren doorheen Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise vorig weekend controles op het rijden onder invloed”, laat de zone 
KLM weten. “531 bestuurders werden gecontroleerd. Liefst 17 rijbewijzen zijn ingehouden 
of ingetrokken, waarvan 15 voor het rijden onder invloed van alcohol en twee wegens 
rijden onder invloed van drugs. In het kader van de BOB-controles, zijn nog heel wat an-
dere vaststellingen gedaan. Zo zijn drie opgedreven bromfietsen en twee steps die te snel 
reden in beslag genomen. Voorts zijn ook nog verschillende voertuigen geïmmobiliseerd 
wegens verschillende inbreuken. Daarnaast zijn er pv’s uitgeschreven voor het niet dragen 
van de gordel, onaangepaste snelheid, pechstrook rijden, enzomeer.” (jh)

Weekendcontrole in zone KLM: Liefst 17 
rijbewijzen ingetrokken en vijf opgedreven 
bromfietsen en steps in beslag genomen 

Controle levert 
58 pv’s tegen 
zwartrijders op 
de bus op

LONDERZEEL / MEISE - Op 
woensdag 14 mei hield de politiezone 
Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel, Mei-
se (KLM) in samenwerking met enke-
le inspecteurs van De Lijn eens een 
gezamenlijke gecoördineerde actie. Er 
werden controles uitgevoerd aan het 
station van Londerzeel en ter hoogte 
van de halte Nieuwelaan in Meise. In 
totaal werden 54 voertuigen/bussen 
gecontroleerd en 546 reizigers. Er 
werden 58 PV’s door de controleurs 
van De Lijn opgemaakt, voornamelijk 
omtrent de controle van vervoersbe-
wijzen. (jh)

FOTO PZ KLM 

Er werden verschillende 
motorfietsen en steps in 
beslag genomen.
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Wannes (33) en Jelle (34) liepen Marathon Des Sables 
(250 km) doorheen Saharawoestijn uit: 
“Steeds onze grenzen verleggen” 

REGIO - Wannes Willems (33) uit 
Humbeek en Jelle Thielemans (34) uit 
Grimbergen hebben de loodzware Ma-
rathon Des Sables, goed voor 250 kilo-
meter in de Saharawoestijn in Marokko, 
uitgelopen voor twee goede doelen. 
“Het was afzien, maar de finish bereiken, 
was een echte kick. We verleggen steeds 
onze grenzen”, klinkt het.

Wannes en Jelle, twee frisse dertigers 
met Humbeekse roots, leerden elkaar 
kennen in de leiding bij de Chirojongens 
van Humbeek. “Onze gemeenschappelij-
ke interesses waren toen vooral uitgaan, 
maar toen we ouder en wijzer werden, 
vonden we elkaar ook op sportief vlak”, 
zegt Wannes. “Zo liepen we eens 60 ki-
lometer, gingen we twintig keer de Muur 
van Geraardsbergen op en af en liepen 
we de kustlijn van De Panne naar Knok-
ke af, goed voor 85km. Nu prikten we 
een nieuwe uitdaging in onze agenda: 
de Marathon Des Sables: 250 kilometer 
doorheen de Saharawoestijn in zes etap-
pes. We bereidden ons wel goed voor : 
we trainden onze lange lopen vaak sa-
men, gingen aan hittegewenning doen in 
de sauna en zochten ons materiaal zorg-
vuldig uit. We hebben afgezien, maar al 
bij al is alles vlot gegaan. Uiteraard heb 
je blaren, stijve spieren, maar de grote 
kwaaltjes bleven uit.” 

(Lees verder pag. 29) 

Wannes (33) en Jelle (34) liepen 
Marathon Des Sables (250 km) doorheen 
Saharawoestijn uit
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“We konden schuilen in de tent, andere lopers zaten 
midden in de zandstorm”

NIEUWS OVER JE 
VERENIGING OF 

CLUB, EEN 
AANKONDIGING?

JORIS@HERPOL.BE

(vervolg van pag 28) 

De rugzak was volgens Wannes nog het lastigste om mee te sleuren. “We moesten 
alles voor zeven dagen meenemen, enkel een tent en water werden voorzien”, weet hij. 
“Het voordeel was dan weer wel dat hij elke dag lichter werd. De eerste etappe was 
32 kilometer, dan 40 en dan terug 32. Die verliepen heel goed.” Maar de vierde etappe 
was die van 82 kilometer en dat was een uitdaging. “Hier hadden we wel wat schrik voor, 
zeker met al wat kilometers in de benen”, zegt Jelle. “Maar die verliep ook heel goed en 
we waren vroeg binnen, net voor de zandstorm. Wij konden schuilen in de tent, maar 
heel wat andere lopers en stappers zaten er nog middenin. Opgeven stond op voorhand 
zeker niet in ons woordenboek. Het afzien en doorzetten, geeft een kick, zeker als je de 
laatste stap over de finish zet. Na de voorlaatste etappe had ik echt iets van ‘Morgen nog 
21km, het is binnen! Al is het al kruipend!’.” 

Twee goede doelen

Wannes en Jelle liepen de Marathon Des Sabels voor twee goede doelen. “Panache 
Grenache ten voordele van Kom Op Tegen Kanker en Bednet”, zeggen Wannes en Jelle. 
“Al het ingezamelde geld gaat integraal naar deze twee goede doelen, niets naar onze 
inschrijving of materiaal. Het bedrag dat we inzamelden, maken we bekend op ons eve-
nement ‘Teammarathon’ in Humbeek op zaterdag 7 juni 2025.”
Het startschot wordt om 10 uur gegeven aan de lokalen van Chirojongens Humbeek 
in de Meiskensbeekstraat in Humbeek. Je kan in team met maximum acht lopers samen 
een marathon lopen. Er worden acht lussen van 5,3 km gelopen, wat samen voor een 
marathon zorgt. De loopresultaten worden professioneel bijgehouden en weergegeven 
door sportu.be. De opbrengst van de Teammarathon gaat eveneens naar de twee goede 
doelen. (jh)

à Alle info https://wannesjellemds.be/teammarathon

Opgeven stond op voorhand zeker niet in ons woordenboek”, zeggen Wannes en Jelle.
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Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 

JOBS 
 
IK ZOEK WERK – Kuisen en strijken tel. 
0487-717.876. heb ervaring.

TE KOOP ALLERLEI 

FIETSEN-DRAAGREK VOOR AUTO 
te koop (Merk Twinny-Load) Prijs otk
Tel. 0495/58.05.96.

GRAVELBIKES – Te koop, staal/carbon/
aluminium/titanium, custom build. Meer info 
op www.gravelbike.be

à PLAATS HIER UW ZOEKERTJE 
OM SPULLEN TE VERKOPEN.

VAKANTIEWONING 
TE HUUR 

KNOKKE – Zeedijk, vernieuwd apparte-
ment met terras, parking 4 pers, alle comfort 
te huur vanaf juni gsm 0495-782.499. 

COSTA BRAVA - Nieuwb. Vak huis th. 
Costa Braba, 4 slpk, 5 badk, 13 per, pri-
vé-zwembad, 19/7 tot 16/8 vrij, 3.750 euro p 
/ week, inclusie schoonmaak en opgemaakte 
bedden, alle comfort tel. 0475-568.714.

VASTGOED TE HUUR 

GARAGE GEZOCHT – Ik zoe een gara-
ge te huur 80 à 100m2 voor mobile home en 
aanhangwagen en divers materiaal tel. 0497-
726.048.

à VASTGOED OF VAKANTIE-
WONING TE HUUR? PLAATS HIER 

VASTGOED TE KOOP 

GEZOCHT – Te renoveren woningen / ap-
partementen / Bouw- of projectgrond gsm 
0474-897.734.

AANKONDIGINGEN  
OPROEP 

80 JAAR - Wie in groot Merchtem gebo-
ren, getogen of komen wonen is in 1945 en 
samen met leeftijdsgenoten zijn of haar 80ste 
verjaardag wil vieren, kan dit samen met ons in 
zaal Flandria te Steenhuffel op 15 juni 2025 om 
12-30 uur. Bel naar Denise 052/37 16 78 of via  
Wiske  052/37 32 72

à UW AANKONDIGING, OP-
ROEP OF EVENEMENT IN HET 
CURSIEFJE? DAT KAN IN DEZE RU-
BRIEK, STUUR GEWOON TIJDIG 
EEN ZOEKERTJE IN. 

ALLERLEI 

MASSAGE – Dame geeft massage te Grim-
bergen gsm. 0470-564.165./

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- en 
(te) trage systemen? Optimaliseren, beveiliging 
en onderhoud…. IT-specialist kom aan huis uw 
computerproblemen oplossen. Snelle service. 
GSM 0478 211.835 Info: www.pck-it.be

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? Advies nodig bij het 
leeghalen van kelder tot zolder? Enkel bestel-
wagen nodig met chauffeur om naar het con-
tainerpark te gaan ? Bel voor meer info 0474 
47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

FEEST – BBQ, trouw, lente, communie of 
bedrijfsfeest op komst? Wij zorgen voor de 
maaltijd, drank, personeel, decoratie en het 
materiaal. Je hoeft nergens aan te denken, zelf 
niet aan de afwas. Wij zorgen voor een ge-
slaagd evenement. Mail ons voor een geperso-
naliseerde offerte, zugoe.traiteur@gmail.com, 
0486 66 33 30

PLAATS HIER 
UW ZOEKERTJE VOOR 

SPULLEN DIE JE GRAAG 
VERKOOPT.

VEEL 
SUCCES 
AAN ALLE 
STUDENTEN!
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